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M E S T O   S P I Š S K É   V L A C H Y 
M E S T S K É    Z A S T U P I T E Ľ S T V O 

VI. VOLEBNÉ OBDOBIE 
 

                             ______________________________________________________________________ 
 

 
 

Z Á P I S N I C A 
 

napísaná dňa 16. marca 2012 na 13. zasadnutí Mestského zastupiteľstva, 
konanom v Galérii na Mestskom úrade v Spišských Vlachoch 

 
 
 
     Primátor, Ľubomír Fifik, otvoril 13. zasadnutie Mestského zastupiteľstva, na ktorom privítal 
poslancov MsZ a ostatných prítomných. Konštatoval, že na začiatku zasadnutia MsZ bolo 
prítomných 10 poslancov a že MsZ je uznášaniaschopné. 
 
Prítomní: 
Primátor:  Ľubomír Fifik 
Poslanci:  ThLic. Ľubomír Baloga, Mgr. Vladimír Baloga, Rastislav Kicko, Pavol Kičin,    

Ing. Michal Kiššák, Mgr. Monika Koperdáková Ing. Radoslav Leščani, František 
Pikla, Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský 

Hlavný kontrolór:  Ing. František Stanislav 
Zapisovateľ:   Ing. Michal Kiššák 
Ostatní prítomní:  podľa prezenčnej listiny 
 
Neprítomní:      Mgr. Petra Chudíková – ospravedlnená 
Začiatok rokovania:     15,30 hod. 
Ukončenie rokovania:    21,00 hod. 
 
 
K bodu 1: Otvorenie  
     Za overovateľov zápisnice určil primátor poslancov Rastislava Kicka a Františka Piklu.        
Za predsedu návrhovej komisie navrhol Ing. Michala Kiššáka, za členov komisie Mgr. Vladimíra 
Balogu a Ing. Radoslava Leščaniho. 
 
Hlasovanie o zložení návrhovej komisie: (za 9, proti 1, zdržal sa 0, nehlasoval 1 ): 
za:                  ThLic. Ľubomír Baloga, Mgr. Vladimír Baloga, Pavol Kičin, Ing. Michal Kiššák,  
                       Mgr. Monika Koperdáková Ing. Radoslav Leščáni, František Pikla, 
                       Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský. 
proti:             Rastislav Kicko 
nehlasovala: Mgr. Petra Chudíková, 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 157/VI/2012 schválilo návrhovú komisiu v predloženom 
zložení. 
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K bodu 1. Otvorenie – Návrh programu rokovania 
     K predloženému návrhu programu rokovania uvedeného v pozvánke primátor predložil jeden 
nový dopolňujúci bod programu rokovania. Ako bod č. 6. žiadal zaradiť – Zrušenie Spoločného 
obecného úradu. Nasledujúce body v návrhu programu budú len prečíslované. 
Návrh programu s predloženým doplnkom bol MsZ schválený s pripomienkami. 
 
Hlasovanie o návrhu program rokovania s doplnkom: (za 9, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 1) 
za:                  Mgr. Vladimír Baloga, Rastislav Kicko, Pavol Kičin, Ing. Michal Kiššák,  
                       Mgr. Monika Koperdáková Ing. Radoslav Leščáni, František Pikla, 
                       Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský. 
zdržal sa:       ThLic. Ľubomír Baloga, 
nehlasovala: Mgr. Petra Chudíková, 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 158/VI/2012 schválilo program rokovania s navrhovaným 
doplnkom. 
 
Program rokovania: 

1. Otvorenie 
2. Kontrola plnenia uznesení MsZ 
3. Pripomienky občanov 
4. Návrh rozpočtu mesta na rok 2012 

– návrh rozpočtu mesta na rok 2012 
– stanovisko HKM k návrhu rozpočtu mesta na rok 2012 
– návrh rozpočtov škôl a príslušných VZN na rok 2012 
– návrh na rozdelenie dotácie pre šport na rok 2012 

5. Prerokovanie platu primátora  
6. Zrušenie Spoločného obecného úradu 
7. Rôzne – výstupy z komisií MsZ 

                       –  harmonogram zasadnutí MsZ na rok 2012 
8. Diskusia 
9. Záver 

 
 
K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení 
 
     Primátor konštatoval, že zápisnica a uznesenia z ostatného zasadnutia MsZ boli overené 
overovateľmi bez pripomienok. Zástupca primátora predniesol plnenie uznesení z posledného 
zasadnutia MsZ. 
 
 
K bodu 3. Pripomienky občanov 

p. Mgr. V. Baloga – pripomienkoval množstvo posypového materiálu po uliciach. Žiadal tento 
materiál odpratať aktivačnými pracovníkmi. Doporučil vyhlásiť v rozhlase, aby občania to 
pozhŕňali na kôpky a tieto poodvážať s UNC na jednu skládku. 
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K bodu 4. Návrh rozpočtu mesta na rok 2012 

Ing. Kiššák – písomný návrh finančného rozpočtu bol predložený poslancom na pracovnom 
stretnutí a je aktualizovaný podľa záverov z tohto stretnutia.  
 
Ing. Stanislav, HKM – stanovisko HKM k návrhu rozpočtu bolo predložené poslancom  
v písomnej forme. Vo vystúpení zdôraznil základné stanoviska k návrhu rozpočtu. Konštatoval, 
že návrh zohľadňuje investičné zámery mesta ako i financovanie základných potrieb mesta. 
Upozornil na rastúcu zadĺženosť mesta, ktorá súvisí s investíciami a jej prípadnú rizikovosť 
v budúcnosti. V tejto súvislosti upozornil na malú, resp. žiadnu bežnú údržbu majetku mesta. 
Žiadal, aby rozpočet bol predkladaný ako programový, čo je v súlade so zákonom. Návrh 
doporučoval schváliť až po jeho dopracovaní vo formáte programového rozpočtu. 
 
Mgr. Múdra – ako súčasť prerokovaného návrhu rozpočtu mesta predložila návrh Prílohy č. 1 
k VZN č. 1/2011 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení na rok 
2012. 
 
Ing. Repaský – pýtal sa prečo neboli návrhy zmien k predloženému návrh rozpočtu mesta 
zverejnené na tabuli. Žiadal predložiť návrh podľa zákona, t.j. v programovej štruktúre. Mal 
výhrady, že na rekonštrukciu škôl (kapitálové výdavky ZŠ, MŠ) v období, keď nie sú financie 
peniaze máme, ale na opravu Jilemnického ulice, na ktorú žiada už 3. rok nie sú ani v tomto roku 
plánované žiadne prostriedky. 
 
Ing. Štebinský –  pripája sa k stanovisku HKM, aby bol rozpočet predložený v programovej 
štruktúre. Ináč ho nepodporí. K projektu v Dreľuši sa pýtal, či projekt rieší aj problém pri p. 
Tindirovi a aj druhú stranu okolo Kandrovcov.  
 
p. Kicko – predniesol výhrady k spôsobu riešenia projektu v Dreľuši. Prečo sa nerieší najprv 
spodná časť od Žehrice, ale len stredná časť toku? Projekt v tejto forme nerieší protipovodňovú 
ochranu v mieste, kde sú najväčšie problémy s vodou. Žiada tiež predložiť návrh rozpočtu 
v programovej štruktúre. 
 
Mgr. Koperdáková – prečo sa takmer všetko navrhuje do kapitálových výdavkov a pritom na 
ostatné bežné veci sa peniaze výrazne obmedzujú? Napr. pre požiarníkov.  
 
ThLic. Ľ. Baloga – upozornil na historickú zadĺženosť mesta, čo zdôraznil aj HKM vo svojom 
stanovisku.  
 
Ing. Kiššák – zopakoval už predošlé zdôvodnenia jednotlivých východísk návrhu rozpočtu na 
tento rok. Zdôraznil, že tieto sa od jesene 2011 nezmenili. Dnešný návrh je len časovo 
zaktualizovaný decembrový rámcový návrh rozpočtu. Je proti tomu, aby sa v starom roku 
schvaľoval rozpočet len preto, aby bol schválený. V čase, keď sa v meste realizujú miliónové 
investície nie je možné týmto spôsobom pristupovať k rozpočtu. Finančný rozpočet pre 
pochopenie poslancov je vystižnejší ako programový. Jeho neschválením však zmluvné vzťahy 
sa musia realizovať. Dopad však bude mať najmä na podporu športu a kultúry. 
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Ing. Stanislav – rozpočet mesta je možné schváliť aj v decembri. Počas roka je ho možné podľa 
potreby formou rozpočtového opatrenia meniť aj niekoľkokrát. 
 
F. Pikla – pýtal sa poslancov, že čo sa na rozpočte zmení, ak bude predložený v programovej 
štruktúre. Podľa neho nič, len budeme mať podstatne viac papierov na stole. 
 
Primátor – návrh tohoročného rozpočtu len sumarizuje naše záväzky, ktoré sme v minulosti 
schválili a ktoré práve v tomto a budúcom roku dokončíme. Nie našou vinou sa posunulo 
dofinancovanie rekonštrukcie námestia – I. etapa do tohto roku. Neskoré (po 9 mesiacoch) 
podpísanie Dodatku k Zmluve na II. etapu zo strany ministra p. Simona až v decembri 2011 je 
ďalšou kumuláciou financií pre tento rok. Toto sú dva rozhodujúce momenty, ktoré zásadným 
spôsobom ovplyvňujú financovanie ostatných potrieb mesta v tomto a budúcom roku. 

Protipovodňovým projektom v Dreľuši sme chceli využiť prostriedky Úradu vlády SR na 
tieto aktivity. Kvôli technickým problémom a vlastníckym vzťahom k pozemkom sme nemohli 
riešiť spodnú časť toku, ale tú, ktorá je vo vo vlastníctve mesta. Žiadosť je podaná, výsledok ešte 
nepoznáme. V návrhu rozpočtu však musí byť zahrnutý.  

Zadĺženosť mesta sa zvýši, je však vždy ešte pod zákonnou hranicou. Keďže vlastných 
zdrojov menáme dostatok, musíme si požičať. Sú to však investície do budúcnosti, ktoré keby 
sme mali financovať z vlastných zdrojov nikdy by neboli realizované. 

V závere požiadal poslancov o schválenie predloženého návrhu rozpočtu mesta na tento 
rok tak ako je predložený. Následne by sa takto schválený rozpočet rozpísal do programovej 
formy. 
 
Hlasovanie o návrhu finančného rozpočtu mesta na rok 2012:  
(za 4, proti 6, zdržal sa 0, nehlasoval 1) 
za:                  Mgr. Vladimír Baloga, Pavol Kičin, Ing. Michal Kiššák, František Pikla, 
proti:             ThLic. Ľubomír Baloga, Rastislav Kicko, Mgr. Monika Koperdáková, 
                       Ing. Radoslav Leščáni, Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský. 
nehlasovala: Mgr. Petra Chudíková, 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 159/VI/2012 neschválilo predložený návrh finančného 
rozpočtu mesta na rok 2012. Požiadalo primátora o jeho predloženie v programovej štruktúre 
spolu s ostatnými súvisiacimi dokumentami. 
 
 
K bodu 5. Prerokovanie platu primátora mesta 

     V zmysle zákona č. 253/94 Zb. o platových pomeroch primátorov miest musí zastupiteľstvo 
minimálne raz ročne prerokovať plat primátora. Zástupca primátora mesta v zmysle tohto 
ustanovenia preložil písomný návrh, ktorý vychádza zo spôsobu jeho výpočtu pri nástupe do 
funkcie primátora, t.j. minimálny plat zvýšený o 7,5 %, čo je 1.834 €.  
 
ThLic. Ľ. Baloga – vzhľadom na veľmi zlý stav v navrhovanom rozpočte sa šetria peniaze na 
každom úseku. Navrhuje preto priznať plat len v zákonnej minimálnej výške, t.j. 1.706 € 
mesačne. 
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Hlasovanie o plate primátora mesta: (za 2, proti 6, zdržal sa 2, nehlasoval 1) 
za:                  Ing. Michal Kiššák, Mgr. Monika Koperdáková, 
proti:             ThLic. Ľubomír Baloga, Rastislav Kicko, Pavol Kičin, Ing. Radoslav Leščáni,  
                       Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský 
zdržal sa:       Mgr. Vladimír Baloga, František Pikla 
nehlasovala: Mgr. Petra Chudíková, 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 160/VI/2012 schválilo plat primátora mesta v zákonnej 
minimálne výške a to 1.706 € mesačne.  
 
 
K bodu 6. Návrh zrušenia spoločného obecného úradu 

Primátor –  podľa záverov z posledného zasadnutia sú predložené finančné analýzy nákladov na 
chod spoločného stavebného úradu a to za roky 2009 – 2011. Z nej vyplýva, že výška transferu 
z KSÚ nepostačuje na chod úradu. Preto sa v roku 2009 zmenila aj dohoda obcí, že od roku 2010 
prispievajú doplatkom úhradu chýbajúcich nákladov. Dovtedy tieto náklady znášalo mesto. 
Dôvody zrušenia úradu boli povedané na minulom zasadnutí. 
 
Ing. Kiššák – doplnil analýzu predloženú primátorom o výšku nákladov na rušenie úradu, t.j. 
o odstupné, pokiaľ pracovníčka požiada ukončenie pracovného pomeru dohodou. V prípade 
plného odstupného, t.j. 3+2 mesiace podiel mesta na odstupnom je vo výške 1.296 €. 
 
Ing. Repaský – pýtal sa čo po 1. apríli, až pracovníčka odíde a ako ďalej bude riešený úrad. 
 
Ing. Šterbinský – vo svojom vystúpení sa vrátil do roku 2003, kedy prechádzala prenesená 
kompetencia na mesto a za akých podmienok sa úrad tvoril. Nie je celkom proti rušeniu úradu, 
ale upozornil, že ak pracovníčka požiada o ukončenie pracovného pomeru dohodou, bude veľmi 
málo času na riadne odovzdanie agendy úradu. Zároveň upozornil, aby sa pri rušení postupovalo  
podľa Zákonníka práce. 
 
ThLic. Ľ. Baloga – nadviazal na predrečníka a upozornil na podobný prípad s rušením MH s.r.o., 
kedy sa veci riešili tiež veľmi rýchlo a aby to nedopadlo tiež takisto aj s rušením tohoto úradu. 
 
Hlasovanie o zrušení Spoločného obecného úradu: (za 10, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1): 
za:                  ThLic. Ľubomír Baloga, Mgr. Vladimír Baloga, Pavol Kičin, Rastislav Kicko, 
                       Ing. Michal Kiššák, Mgr. Monika Koperdáková Ing. Radoslav Leščáni,                      
                       František Pikla, Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský. 
nehlasovala: Mgr. Petra Chudíková, 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 163/VI/2012 schválilo zrušenie Spoločného obecného 
úradu v Spišských Vlachoch – stavebný úrad k 30. aprílu 2012 a požiadalo primátora mesta  
o zabezpečenie nerušeného chodu stavebného úradu už len pre mesto aj po 1. apríli 2012.  
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K bodu 7. Rôzne – Komisia vzdelávania, výchovy a kultúry MsZ  

Mgr. Koperdáková – informovala o záveroch a doporučeniach komisie pre zastupiteľstvo. 
Komisia v zmysle prijatého uznesenia MsZ prerokovala prípravu podkladov pre zriadenie CVČ 
ako samostatného právneho subjektu. Zriadila komisiu v zložení Mgr. A. Múdra, Ing. P. Gubka 
na prípravu dokumentov nutných na zriadenie CVČ, jeho zápisu v sieti škôl a zariadení na MŠ 
SR  k 1.9.2012.                                                                                                                                             
Ďalej informovala o preložení konferencie o školstve v meste na budúci rok.                                             
Zároveň komisia navrhuje zrušiť terajšiu Komisiu vzdelávania, výchovy a kultúry MsZ 
v súčasnom zložení a navrhuje vytvoriť len Komisiu školstva a výchovy v zložení: predseda 
Mgr. Koperdáková, riaditelia ZŠ a MŠ, ThLic. Ľ. Baloga a Mgr. A. Múdra.  

Hlasovanie o zrušení Komisie vzdelávania, výchovy a kultúry MsZ:  
(za 9, proti 1, zdržal sa 0 , nehlasoval 1): 
za:                  Mgr. Vladimír Baloga, Pavol Kičin, Rastislav Kicko, Ing. Michal Kiššák,                    
                       Mgr. Monika Koperdáková Ing. Radoslav Leščáni,František Pikla,  
                       Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský. 
proti:              ThLic. Ľubomír Baloga 
nehlasovala: Mgr. Petra Chudíková, 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 161/VI/2012 schválilo zrušenie Komisie vzdelávania, 
výchovy a kultúry MsZ v doterajšom zložení.  
 
Hlasovanie o zriadení a zložení Komisie vzdelávania a výchovy MsZ: 
(za 10, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1): 
za:                  ThLic. Ľubomír Baloga, Mgr. Vladimír Baloga, Pavol Kičin, Rastislav Kicko,                   
                       Ing. Michal Kiššák, Mgr. Monika Koperdáková Ing. Radoslav Leščáni, 
                       František Pikla, Ing. Jozef Repaský, Ing. Ladislav Šterbinský 
nehlasovala: Mgr. Petra Chudíková, 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 162/VI/2012 schválilo zriadenie Komisie vzdelávania a 
výchovy MsZ v zložení: predseda Mgr. Koperdáková, členovia – Ing. Gubka, Mgr. Korfantová,                         
PhDr. Novotná, Mgr. Blaščák, ThLic. Ľ. Baloga a Mgr. Múdra.  
 
 
K bodu 7. Rôzne – Harmonogram plánovaných zasadnutí MsZ v roku 2012 

Primátor – pôvodne bol dohodnutý piatok ako deň rokovaní MsZ. Keďže boli pripomienky 
niektorých poslancov, že tento deň je pre nich v roku 2012 nevyhovujúci, navrhol vrátiť sa 
k utorku. Za termín plánovaných zasadnutí v tomto roku navrhol  tieto dátumy: 17.04., 05.06., a 
04.09. Termíny zasadnutí v IV. štvrťroku sa dohodnú v septembri. Slávnostné zasadnutie MsZ 
bude 26.06.2012. Predložený návrh bol schválený. 
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Hlasovanie o harmonograme plánovaných zasadnutí MsZ: 
(za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1): 
za:                  ThLic. Ľubomír Baloga, Mgr. Vladimír Baloga, Pavol Kičin, Rastislav Kicko,                   
                       Ing. Michal Kiššák, Mgr. Monika Koperdáková Ing. Radoslav Leščáni, 
                       František Pikla, Ing. Jozef Repaský,  
nehlasovala: Mgr. Petra Chudíková, Ing. Ladislav Šterbinský 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 164/VI/2012 schválilo predložený harnomogram 
plánovaných zasadnutí MsZ v roku 2012.  
 
 
K bodu 7. Rôzne – Mestský dobrovoľný hasičský zbor 

p. Kapitančík Cyril, veliteľ MDHZ – vo vystúpení sa zameral na nedostatočné finančné krytie 
zboru v tohoročnom rozpočte mesta. Poukazal najmä na malú čiastku na špeciálny materiál, 
ktorý sa pri zásahoch, či čistenial kanálov najviac ničí. Ďalej upozornil na veľmi zlý technický 
stav vozidiel na ktorých neboli doteraz vykonané GO, len bežné, čo vzhľadom na ich vek si ich 
stav to už vyžaduje. Nutná je oprava najmä elektroinštalácie, karosérií a výmena pneu. RTO 
nemá STK a pod., pritom v rozpočte sa financie krátili.                                                                                
Ďalej upozornil na skutočnosť, že pri zákaze používania vozidiel na súťaže bude problém 
s dopravou družstva, najmä mládeže, ktorá má záujem o súťaženie. Pripomenul nutnosť 
zakúpenia kalového čerpadla, ktoré je nutné najmä pri záplavach, či povodniach. Na budúci rok 
zbor oslávi 150. výročie svojho založenia. Požiadal mesto, aby na túto príležitosť sa pamätalo aj 
pri tvorbe rozpočtu v budúcom roku. 

Primátor  – oslavy na budúci rok mesto a DHZ plánuje zabezpečiť na dobrej úrovni. Pokiaľ ide 
o stroje, mesto pomohlo pri ich oprave. Na GO nie sú financie. Bude snaha, aby hasiči boli 
bojaschopní aj keď s obmedzenými zdrojmi.  

Ing. Kiššák – poukazal na vysoké platby za elektriku na zbrojnici. Z tohto dôvodu bola 
obmedzená aj prevádzka. V budúcnosti je nutné hľadať iné formy vykúrovania. 

p. Kicko – informoval sa o nájomníkoch v budove DHZ. Ďalej požiadal o výrub stromu pri 
kaplnke pri fare. 

K bodu 11: Záver 
 

Predložené návrhy uznesení z rokovania MsZ prešli schvaľovacím procesom pri 
prerokovaní jednotlivých bodov programu. 

V závere primátor poďakoval všetkým prítomným poslancom a ostatným prítomným za 
účasť a zasadnutie ukončil. 
 
Prijaté uznesenia tvoria prílohu tejto zápisnice. 
 
Zapísal: Ing. Michal Kiššák 
 
V Spišských Vlachoch, dňa 28. februára 2012  
 



8 

 

 
 
Za správnosť: 
Ing. Michal Kiššák, 
zástupca primátora 

 
 
 
 
Ľubomír F i f i k 
      primátor 

 
 
 
 
Overovatelia: 
Rastislav Kicko              ........................................... 
 
František Pikla              ...........................................  
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Mestské zastupiteľstvo Spišské Vlachy 
VI. VOLEBNÉ OBDOBIE 

______________________________________________________________________________ 
 
 
 

Uznesenie 
z 13. zasadnutia Mestského zastupiteľstva, konaného dňa 16.03.2012 

 
 
Uznesenie č. 157/VI/2012: K bodu: Otvorenie 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
volí 
– návrhovú komisiu v zložení: predseda: Ing. Michal Kiššák, 

                                               členovia:  Mgr. Vladimír Baloga a Ing. Radoslav Leščani 
 
 

Uznesenie č. 158/VI/2012: K bodu Schválenie programu rokovania 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
berie na vedomie 
–  návrh primátora mesta na doplnenie programu dnešného rokovania o bod Zrušenie 
    Spoločného obecného úradu – stavebný úrad 
schvaľuje 
 –  program rokovania s navrhovaným doplňujúcim bodom a zaraďuje ho ako bod č. 6     
     programu dnešného rokovania.  
 
 
Uznesenie č. 159/VI/2012: K bodu Návrh rozpočtu mesta na rok 2012 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
berie na vedomie  
–  predložený upravený písomný návrh finančného rozpočtu mesta na rok 2012, 
–  stanovisko HKM k návrhu rozpočtu mesta na rok 2012, 
–  návrh znenia prílohy č. 1 k VZN mesta č. 1/2011 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku      
    škôl a školských zaraidení zriadených na území mesta na rok 2012,  
–  návrh na rozdelenie dotácie na šport pre rok 2012 
neschvaľuje 
– predložený návrh finančného rozpočtu mesta na roko 2012 a s ním súvisiace dokumenty 
žiada primátora 
– predložiť na schválenie MsZ rozpočet mesta vo forme programového rozpočtu mesta na rok 

2012 spolu s ním súvisiacimi dokumentami  
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Uznesenie č. 160/VI/2012: K bodu Prerokovanie platu primátora 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
prerokovalo 
– v zmysle ods. 4 zákona č. 253/94 Zb. o právnom postavení a platových pomeroch starostov 

a primátorov miest v z.n.p. mesačný plat primátora mesta pre ďalšie obdobie 
schvaľuje 
– plat primátora mesta v zákonom stanovenej minimálnej výške, t.j. 1.706 € mesačne 
 
 
Uznesenie č. 161/VI/2012: K bodu Rôzne – Zrušenie Komisie vzdelávania, výchovy  
                                                                          a kultúry MsZ 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
berie na vedomie  
– návrh Komisie vzdelávania, výchovy a kultúry MsZ na zmenu náplne a zloženia tejto 
      komisie pre ďalšie obdobie, t.j. jej zrušenie a zriadenie komisie len pre školstvo,  
ruší 
– dnešným dňom Komisiu vzdelávania, výchovy a kultúry MsZ v doterajšom zložení a so 

schválenou náplňou práce  
 
Uznesenie č. 162/VI/2012: K bodu Rôzne – Zriadenie Komisie vzdelávania, výchovy MsZ 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
zriaďuje 
– dnešným dňom Komisiu vzdelávania a výchovy MsZ v zložení: predseda Mgr. Koperdáková, 
členovia: Ing. Gubka, Mgr. Korfantová, PhDr. Novotná, Mgr. Blaščák, ThLic. Ľ. Baloga 
a Mgr. Múdra, 

– s náplňou práce pôvodne Komisie školstva a výchovy. 
 
Uznesenie č. 163/VI/2012: K bodu Zrušenie spoločného obecného úradu – stavebný úrad 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch                                                                                               
berie na vedomie                                                                                                                                           
– predložené doplňujúce materiály o doterajšom finančnom zabezpečení chodu Spoločného 
obecného úradu – stavebný úrad v Spišských Vlachoch,                                                                                
–  informácie o finančnom dopade jeho zrušenia na rozpočet mesta,                                                            
–  informáciu o zabezpečení agendy stavebného úradu od 1.4.2012 v meste,                                             
–  stanoviská obcí združených v spoločnom úrade – Bystrany, Olcnava, Oľšavka k zrušeniu   
Spoločného obecného úradu v Spišských Vlachoch                                                                              
súhlasí                                                                                                                                                          
so zrušením Spoločného obecného úradu v Spišských Vlachoch vytvoreného v zmysle zákona č. 
396/90 Zb. o obecnom zriadení v z.n.p. pre zabezpečenie prenesených výkonov štátnej správy 
v zmysle zákona č. 56/1970 Zb. – stavebný zákon v z.n.p. na úseku územného konania a 
stavebného poriadku a v zmysle zákona č. 135/61 Zb. o pozemných komunikáciách ako 
špeciálny stavebný úrad pre miestne a účelové komunikácie k 1. aprílu 2012. 
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splnomocňuje  

– primátora mesta podpisom Dohody o zrušení Spoločného úradu v Spišských Vlachoch                    
k 1. aprílu 2012. 

Žiada                                                                                                                                                  
–  primátora mesta zabezpečiť plynulý prechod agendy zo zrušeného Spoločného obecného 
úradu na Mestský úrad,                                                                                                                                
–  informovať občanov mesta o zmenách v stavebnej agende úradu,                                                              
–  zahrnúť finančné vysporiadanie súvisiace so zrušením SOÚ do rozpočtu mesta na rok 2012.  

 
 
V Spišských Vlachoch, dňa 16. marca 2012  
 
 
 
Za správnosť:  Ing. Michal Kiššák, 
                         predseda návrhovej komisie 
 
 
Podpísané dňa 26. marca 2012 
 

 
Ľubomír F i f i k 
      primátor 


